

不詩省最大消流之啤酒

若欲請到電話失聯七七



This advertisement is not published or displayed by the Liquor Control Board or by the Government of British Columbia.

馬遜修承接木工油漆
啟者弟對於建築樓宇到工包料歷廿餘年之經驗極有心得...

地址 中原興公司 廣安衣館
喊線 天慶一九六六

修理縫紉機(針綉)
無論專家、委託、各式縫紉機均可修理...

正地道金錢龜平賣
龜者乃延年益壽之物其具生於天年久久而長壽也...

風濕和他判袂了
下函之作、曾患風濕症、後有人勸他服食加辣陣藥...

風濕和他判袂了 (續)
彼服食之、後述其經驗如左、遍試各種藥品、皆覺無效...

廣東新聞一二
官辦銀行 律加入... 集中力量
廣州訊 廣州市金融界集團 向有忠...

溝通粵閩公路
派兵協助完成
汕頭訊 第四路軍總司令余漢謀 近...

實行擴大組織近訊
廣州訊 廣州市銀行公會 擬將本會...

兩稅餉不能豁免
船渡年餉 粵省航業公會為請...

船渡年餉全同各省均有征收
各省所征收者名義不同 惟其征收辦法無異...

徵收娛樂捐
廣州市影戲院娛樂場等商人 近以財...

廣州訊 廣州市銀行公會
擬將本會 擴充組織 增加業務...

廣州訊 廣州市銀行公會
擬將本會 擴充組織 增加業務...

OGDEN'S FINE CUT VIRGINIA CIGARETTES advertisement with illustration of a woman and a pack of cigarettes.

Advertisement for '新藥行' (New Pharmacy) listing various medicines like '夜夢遺精丸', '消粒解毒丸', etc.

Advertisement for '廣珍金器鐘錶舖' (Guangzhen Jewelry and Watch Shop) listing services and contact information.

Advertisement for '廣珍金器鐘錶舖' (Guangzhen Jewelry and Watch Shop) listing services and contact information.

Advertisement for '小腸氣痛靈丹' (Small Intestine Pain Relief Pills) and other medical products.

Advertisement for '恭頌良醫妙藥' (Praising Good Doctors and Miraculous Medicines) and other medical products.

Advertisement for '皮膚止癢水確神效無雙' (Skin Itch Relief Water) and other medical products.